
         

KBO WAALWIJK 
 

 
 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering KBO Waalwijk op woensdag 
10 april 2024, om 13.30 uur Bourgondisch Hof 

 
 

Aanwezig: Ad van Hamond, Diel Zijlmans, Jan van de Wiel, Ton vd Ven, Jan van 
Bergen, Annie van de Velden, Paulien Verzijl, Hubert Bink (asp.) en Louis Snoe-
ren (asp.)  

leden KBO Waalwijk 
 

Afwezig met kennisgeving: - 
 
1. Opening  

 
Ad opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

 
2. Mededelingen 
 

- Het aantal leden binnen de vereniging blijft redelijk stabiel rond de 1250. 
Jaarlijks overlijden er rond de 40 tot 50 leden, dit is al jaren zo, zelfs in de 

coronatijd. Een aantal leden zegt op door verhuizing of opname in een 
verzorgingstehuis. Er komen gelukkig ook nieuwe aanmeldingen binnen 
dus stabiel 

- Vorig jaar hebben we de vraag gekregen om ook eens andere activiteiten 
te organiseren en hier zijn we afgelopen jaar mee begonnen. Ook dit jaar 

hebben we diverse lezingen en in mei gaan we een bingo organiseren. We 
proberen de kosten van de activiteiten zo veel mogelijk gelijk te houden 

en als het niet anders kan, een kleine verhoging. Ad geeft aan dat hij hier 
later in de vergadering op terug zal komen. 

- Volgend jaar bestaan we 75 jaar en we zullen dit groots vieren. Het 70-

jarige bestaan is door Corona deels in het water gevallen. In de loop van 
het jaar zal er meer bekend worden gemaakt over de viering 75 jaar. 

- KBO Brabant heeft een nieuwe naam nl Senioren Netwerk Brabant. Dit 
geldt voor alle afdelingen van KBO Brabant. Wat we met onze eigen naam 
doen wordt op een later moment nog besproken. In principe is het nu Se-

nioren Netwerk Brabant, afdeling KBO Waalwijk. Als er veel gaat wijzigen, 
waaronder de bijdrage aan Senioren Netwerk Brabant, dan zullen we een 

extra ALV in het najaar houden. Dit zou nl inhouden dat we de contributie 
moeten verhogen. Voor 2025 komt er een verhoging van € 1,00 bij, waar-
door de contributie op € 28,00 uitkomt.  

- Ad wijst op de mogelijkheid van de vrijwillige Clientondersteuners en be-
lastinginvullers. Zij bieden hulp bij diverse zaken waar onze leden tegen-

aan lopen zoals aanvragen WMO, thuisadministratie etc. Ze staan allemaal 
vermeldt in het boekje, maar je kunt ook altijd iemand van het bestuur 
aanspreken, zij kunnen ook doorverwijzen. 

 
 



   

3. ALV 2022 
 

Er zijn geen opmerkingen over het verslag van 2022 (vergadering 12.04.2023) 
 
4. Secretarieel jaarverslag 

 
Paulien geeft aan dat er weer veel activiteiten zijn georganiseerd en dat hier en-

thousiast gebruik van is gemaakt. Verder geeft ze aan dat er veel contact is ge-
weest met KBO Brabant, de Kring Waalwijk en de 7-bonden in de regio. 
Binnen het sociaal domein is er veel aan de hand. De Gemeente Waalwijk wil het 

sociale domein anders gaan inrichten en wil hierover in gesprek met de diverse 
ouderenverenigingen. Jan van de Wiel behartigd in deze onze belangen. 

Hubert Bink heeft zich bij ons gemeld met de vraag of hij iets voor ons kon bete-
kenen. Hij heeft meegedraaid als aspirant bestuurslid en neemt samen van Jan 
het sociale domein op zich. Ook Louis Snoeren is terug als aspirant bestuurslid 

en zal samen met Jan van Bergen de financiële zaken regelen. 
Mochten beide heren verkozen worden, dan zijn we met een volwaardig bestuur 

van 9 personen. 
Verder nogmaals een oproep voor een redactielid voor het boekje om Diel te on-

dersteunen. 
 
5. Financieel jaarverslag 

 
Jan van Bergen geeft aan dat er geen bijzonderheden zijn en we (nog) financieel 

gezond zijn. We zijn redelijk gelijk gebleven. Wel moeten we er rekening mee 
houden dat we in de toekomst minder subsidie kunnen krijgen waardoor het fi-
nanciële plaatje anders kan uitvallen. Voor het 75-jarige bestaan hebben we wel 

nog voldoende in kas. 
Aangezien KBO Brabant de contributie heeft verhoogd (en de helft van onze con-

tributie is voor hen) zitten we op een jaarbegroting met een negatief saldo van   
€ 3.500,00. Dit is op te vangen uit reserves. 
 

6. Verslag kascontrole 
 

De kascontrole is uitgevoerd en akkoord bevonden. Verzoek om penningmeester 
te dechargeren is akkoord. 
Annie en Wil van de Velden hebben de kascontrole uitgevoerd. Voor Annie moet 

een vervanger komen en dit is Guusje (zij was de reserve van dit jaar).  
Voor de oproep voor vrijwilligers voor de kascontrole heeft Jan de Jong zich ge-

meld. Hij zal in eerst instantie de reserve zijn. 
Mochten er mensen zijn die inzage wensen in de begroting of andere financiële 
vragen hebben, dan kunnen zij hiervoor contact opnemen met Ad van Hamond. 

Wel het verzoek om hier vertrouwelijk mee om te gaan. 
 

 
7. Bestuursverkiezing 
 

Hubert en Louis zijn op dit moment aspirant bestuurslid en worden beide verko-
zen. Welkom in het bestuur. 

Zowel Ton, Paulien en Jan vd Wiel moeten herkozen worden, ook zij worden op-
nieuw verkozen. 



  

 
8. Contributieverhoging 

  
Van de ontvangen contributie gaat per lid €16,00 naar KBO Brabant. Als zij dus 
hun contributie verhogen, blijft er voor ons minder over. Wij zijn vervolgens dus 

ook genoodzaakt onze contributie te verhogen. Dat hebben we voor dit jaar niet 
gedaan, maar zal voor 2025 wel het geval zijn. Contributie wordt dan €28,00. 

Mocht de subsidie van de Gemeente ook nog minder worden dan moeten we 
keuzes gaan maken. 
Voor 2025 hebben we (nog) voldoende in kas, en er is extra budget voor het ju-

bileumfeest. Als het niet gek loopt is er ook voor 2026 nog wel ruimte, maar 
daarna kan het gaan veranderen. Bij minder  inkomsten/subsidie zullen we moe-

ten gaan tornen aan de activiteiten. Minder activiteiten? Hogere eigen bijdrage? 
Voor zit soort vragen zullen we te zijner tijd de leden vragen naar hun mening. 
Gelukkig is dit nog niet aan de orde, maar wij houden er in ieder geval rekening 

mee. 
 

9. Rondvraag 
 

-Mevrouw Buys-van Agtmaal vraagt of er leden zijn die niet naar de ALV konden 
komen, omdat er een maximaal aantal leden voor deze vergadering in de zaal 
mochten. Ad geeft aan dat er geen leden zijn uitgesloten van deze vergadering. 

Het is al jaren eenzelfde aantal personen van ongeveer 90 personen. Indien er 
meer mensen aanwezig zouden willen zijn (bij zowel de ALV als andere evene-

menten) dan splitsen we de groep over 2 dagen (zoals ook bij de kerst wordt 
gedaan). 
-Mevrouw Floren vraagt waarom de winnaars van de puzzels uit het boekje niet 

in het boekje staan vermeldt. Diel geeft aan dat hij dit in het vervolg zal doen. 
 

Sluiting vergadering 14.04  
 
 

      


